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       ∆ΕΛΤΙΟ  ΤΥΠΟΥ  

 Προτάσεις ΣΕΒ-ΣΕΠΕ προς την ηγεσία του Υπουργείου Οικονοµίας  

για την ταχύτερη υλοποίηση του  Ε.Π.  Κοινωνία της Πληροφορίας - 
22.10.2002  

 Προτάσεις για την ταχύτερη υλοποίηση των έργων του Επιχειρησιακού 
Προγράµµατος «Κοινωνία της Πληροφορίας» παρουσίασαν στις 22.10.2002 από 
κοινού ο Σύνδεσµος Ελληνικών Βιοµηχανιών (ΣΕΒ) και ο Σύνδεσµος Επιχειρήσεων 
Πληροφορικής & Επικοινωνιών Ελλάδας (ΣΕΠΕ) κατά τη διάρκεια της συνάντησης   
εκπροσώπων  των  δύο  Συνδέσµων  µε τον Υπουργό Οικονοµίας και Οικονοµικών  κ. 
Ν. Χριστοδουλάκη και τον Ειδικό Γραµµατέα για την Κοινωνία της Πληροφορίας κ. 
Γ. Καλογήρου.   

Οι δύο φορείς συζήτησαν την άµεση υιοθέτηση µέτρων που θα συµβάλουν στην 
απλούστευση των διαδικασιών και στην εξεύρεση πιο ευέλικτων τρόπων προκήρυξης 
και υλοποίησης των έργων του Επιχειρησιακού Προγράµµατος «Κοινωνία της 
Πληροφορίας». Οι ενέργειες αυτές είναι αναγκαίες, δεδοµένης της παρατεταµένης 
καθυστέρησης στην υλοποίηση του προγράµµατος που θέτει σε κίνδυνο την ψηφιακή 
σύγκλιση της χώρας µας µε τους Ευρωπαίους εταίρους της.   

Συζητήθηκε έτσι η ουσιαστική δέσµευση της ∆ηµόσιας ∆ιοίκησης για την τήρηση του 
χρονοπρογραµµατισµού της προκήρυξης των έργων που περιλαµβάνονται στην 
απόφαση του Υπουργικού Συµβουλίου της 18ης Απριλίου 2002, την άµεση υπογραφή 
των Υπουργικών Αποφάσεων και των συµβάσεων παραχώρησης προς την ΚτΠ ΑΕ και 
την άµεση προαναγγελία των έργων, ώστε να περιορισθεί ο χρόνος υποβολής των 
προσφορών.   

Προκειµένου να αποφευχθούν περαιτέρω καθυστερήσεις, προτάθηκε επίσης η 
αξιοποίηση όλων των εναλλακτικών µεθόδων υλοποίησης έργων, η υιοθέτηση 
ευέλικτων τρόπων πληρωµής καθώς και η ουσιαστική πολιτική ενδυνάµωση της 
Ειδικής Γραµµατείας για την ΚτΠ.   

Ο ΣΕΠΕ και ο ΣΕΒ έχουν επανειληµµένως υπογραµµίσει τις συνέπειες της 
καθυστέρησης του Επιχειρησιακού Προγράµµατος ΚτΠ, οι οποίες όχι µόνο 
επηρεάζουν αρνητικά την ανάπτυξη των εταιρειών πληροφορικής, αλλά θέτουν σε 
κίνδυνο τον εκσυγχρονισµό του ∆ηµόσιου Τοµέα και, κατ΄ επέκταση, τις θετικές 
επιπτώσεις στην εξυπηρέτηση του πολίτη.   

Ο κ. Ν. Χριστοδουλάκης συµφώνησε µε τις προτάσεις των δύο φορέων και 
δεσµεύθηκε στην άµεση άρση οποιωνδήποτε αντικινήτρων υπάρχουν στη 
δηµοπράτηση & υλοποίηση των έργων πληροφορικής.-  


